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Dear customers, 

 

this document is to inform HEROSE GMBH customers those items produced by HEROSE GMBH may contain 
chemicals which are listed on California’s Safe Drinking Water & Toxic Enforcement Act of 1986. 

This Act, commonly known as Proposition 65 (Prop 65), establishes a list of chemicals which the state of 
California’s risk assessment process has determined to present a risk of cancer, birth defects or other 
reproductive harm. 

WARNING: This Product can expose you to chemicals including Chromium, Nickel and Lead, which are known to 
the State of California to cause cancer. 

For more information go to www.P65Warnings.ca.gov. 

 

Be assured, HEROSE GMBH will continue to monitor the Proposition 65 regulations for any new chemicals. 
HEROSE GMBH will compare any newly listed chemicals with the raw materials in our finished product and 
communicate this information to our customers. 

 

  

HEROSE GmbH 
Thorsten Cordes 
Quality Management 
 

 

 

  

http://www.p65warnings.ca.gov/
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Sehr geehrte Kunden, 

 

dieses Dokument soll die Kunden der HEROSE GMBH darüber informieren, dass von der HEROSE GMBH 
hergestellte Artikel Chemikalien enthalten können, die im kalifornischen Safe Drinking Water & Toxic Enforcement 
Act von 1986 aufgeführt sind. 

Dieses Gesetz, allgemein bekannt als Proposition 65 (Prop 65), legt eine Liste von Chemikalien fest, bei denen 
der Risikobewertungsprozess des Staates Kalifornien festgestellt hat, dass sie ein Risiko für Krebs, Geburtsfehler 
oder andere reproduktive Schäden darstellen. 

 

WARNUNG: Dieses Produkt kann Sie Chemikalien wie Chrom, Nickel und Blei aussetzen, die im Staat Kalifornien 
als krebserregend bekannt sind. 

Weitere Informationen finden Sie unter www.P65Warnings.ca.gov. 

 

Seien Sie versichert, dass die HEROSE GMBH auch weiterhin die Vorschriften der Proposition 65 für alle neuen 
Chemikalien überwachen wird. Die HEROSE GMBH wird alle neu gelisteten Chemikalien mit den Rohstoffen in 
unserem Endprodukt vergleichen und diese Informationen an unsere Kunden weiterleiten. 

 

  

HEROSE GmbH 

Thorsten Cordes 
Quality Management 
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